

通告 NOTICE

日期 Date : 2022 年 3 月 1 日(星期二) 1st March, 2022 (Tuesday)
致 To : 公眾人士 Public User
由 From : 精神康復者家屬資源及服務中心
Resource & Service Centre for the Relatives of Ex-mentally Ill People
檔案編號 File No. : HQ-CA 21-081

精神康復者家屬資源及服務中心將進行消毒工作

Resource & Service Centre for the Relatives of Ex-mentally Ill People – Disinfection and Cleaning Operation

為配合防疫措施，精神康復者家屬資源及服務中心於 3 月 1 日至 3 月 6 日進行全面消毒清潔，並提供有限度服務。

To comply with the anti-epidemic measures, Resource & Service Centre for the Relatives of Ex-mentally Ill People will undergo disinfection and cleaning from 1st – 6th March, 2022, and will provide limited services.

如對服務有任何需要或查詢，請致電 2560 0651 與當值職員聯絡。

Should you have any queries regarding the service, please contact our duty staff at 2560 0651.

不便之處，敬請見諒。

Sorry for any inconvenience caused.